
 
 

 
 

 
Onderwerp: 

 
Besluitenlijst Presidium 

 
Datum: 

 
12 maart 2019 

 NOT19-0089 

 
Aanwezig: 
 
 
Afwezig: 
 
 

B. Blase (voorzitter), F. Hoekstra (VVD), M. Feelders (D66), R. Schoemaker 
(HOP), S. Brau (PvdA), G. Klercq (CDA), T.J. Visser-Hogeterp (ChristenUnie), 
Milo Poland (Nederland Duurzaam) en L. Schreiner (griffier)  

A. Meijer (gemeentesecretaris a.i.), S. Visser (Nederland Duurzaam), 
C. Kwint (GroenLinks), A. Valent (Senioren Heerhugowaard),   

Notulist: M.G. Bakker-Nobel 

Nr. Onderwerp: Actie 

   

01. Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 18.35 uur 
 

 
 

02. 
 

Mededelingen/ Vragen 

 Stand van zaken samenwerking met Langedijk -
feestcommissie? 
Er wordt een magazine uitgebracht waarin o.a. de 
Inwonersconsultatie staat beschreven.  
Mogelijke data waarop een werkbezoek aan Gooise Meren wordt 
gebracht zijn: 12 april, 10 of 17 mei. Een zogeheten feestcommissie 
bestaande uit Nuri Kevek, Jasper John en een tweetal raadsleden 
uit Langedijk zal zich over het programma buigen. 

 Stand van zaken commissie Meespraak en communicatie 
Data van de commissie: 

 1e commissie: 16 april 2019, 

 Data: 21 mei 2019; 25 juni 2019; 24 september 2019;  
      26 november; 10 december (oktober volgt nog) 

 Valt samen met BOT-overleg: reden:  vasthouden aan de  
      afspraak: dinsdag-vergaderdag. Aanvang 20.00 uur.  
In de driehoek wordt bekeken of BOT-overleggen wellicht op 
maandag  dan wel woensdag gepland kunnen worden.  
19 maart is een niet-openbare brainstormsessie.  

 Waarom: is een brainstormsessie: er wordt dan een 
verdiepingsslag gemaakt over wat de commissie wil 
bereiken en hoe zij dat gaat aanpakken.  

 De drie centrale vragen:  
o Wat betekent democratische vernieuwing voor ons? 
o Welke taak zien wij voor onszelf als cie Meespraak en     
o Communicatie . 
o Op welke wijze betrekken wij de inwoners en  
       maatschappelijke partijen bij de commissie? 
Vervolg: De resultaten van deze bijeenkomst worden gepresenteerd 
en besproken tijdens de eerste ‘echte’ vergadering van de 
commissie Meespraak en Communicatie in april.  

 Begeleiding door externe gespreksleider: Job van de Berg:   
ervaring als gespreksleider, met gemeenten en met 
Democratische Vernieuwing. 
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 Verwachte resultaten: 

 Input voor bestuursopdracht. 

 Afbakening rollen en taken commissie en college  

 Suggesties over hoe wij de inwoners en MA-organisaties 
bij de commissie betrekken 

 Met de burger wordt in de openbare vergadering van 16 april 
gesproken over de  wijze waarop wij de inwoners en 
maatschappelijke partijen bij de commissie kunnen betrekken. 

 Vervanging bestuurlijk coördinator: 
Nu mevrouw Valent wethouder wordt zullen we een nieuwe 
bestuurlijk coördinator moeten kiezen. Dit wordt in de raad van 
april gedaan. 

Voorzitter roept op om kandidaten voor het volgende 
presidium naar de griffie te mailen. 

 S.v.z. anonimiseren ingekomen stukken 
De griffier stelt voor tot het moment waarop er een voorstel ligt met 
oplossingsrichtingen, alleen de lijst van de ingekomen stukken 
openbaar te publiceren. De stukken worden besloten gepubliceerd. 
Het Presidium gaat hiermee akkoord. 

 Bestuurlijke termijnagenda 2019-3.  
Herziening NBK1: de heer Feelders laat weten de link met het 
gemeentelijk verkeer en vervoersplan niet te zien. De voorzitter 
merkt op dat dit het voorstel van het college is. Afgesproken wordt 
dat de voorzitter het meeneemt naar de driehoek – wellicht kan een 
extra toelichting worden toegevoegd.  
- Evaluatie openingstijden gemeentewerf: juiste jaartal wordt nog 
niet vermeld. Dit heeft de aandacht van de directiesecretaris. 

 Klassenbezoek@Gemeentehuis 
Op 23 april a.s. van 13.00 - 15.00 uur komt het Horizon College op 
bezoek. Wordt verzorgd door Prodemos. Wie van de raadsleden kan 
hierbij aanwezig zijn? Tot heden heeft alleen J. van Ruitenbeek 
heeft zich opgegeven. Naam van een tweede raadslid (= verzoek 
Prodemos) wordt nog doorgegeven. 

 Nieuwe rechtspositie vergoeding raadsleden  
Een adviesmemo volgt op een later moment.   

 Afspraak over verspreiding zienswijzen GRen.  
Afgesproken wordt dat nagegaan zal worden wat het betekent 
wanneer de koninklijke route niet gevolgd wordt. 
Een voorstel volgt.   

 Personele wisselingen  
Het vertrek van de wethouders G. Oude Kotte en J. van der Starre 
en raadslid R. van Dijk. 
De komst van de nieuwe wethouders Fintelman en Valent. 
Griffiersvacature: mevrouw Visser licht toe dat de heer Jongkind van 
Bestman de werkgeverscommissie in dit traject ondersteunt – de 
vacature is inmiddels uitgezet. In de Griffin loze periode wordt 
tijdelijke versterking ingehuurd. Met de griffier van Langedijk volgt 
een gesprek of hij wellicht met fusiezaken kan ondersteunen. Eén lid 
van de werkgeverscommissie gaat met zwangerschapsverlof – zij 
zal niet worden vervangen. 

 Op 3 april is er een voortgangsgesprek met de burgemeester. 
Deze week stuurt de voorzitter van de werkgeverscommissie 
hierover een mail. 

 Politiek actief: cursusdata in 2019   
Wordt kennis van genomen. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Allen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Agendapunt 
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03. Vaststellen besluitenlijst Presidium d.d. 12 februari 2019  
 
 
 
 
 
 
04. 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. Naar aanleiding van 
merkt mevrouw Visser op dat in de vorige vergadering alleen de eerste 
vergadering van de commissie M en C werd genoemd en zij zich nu 
overvallen voelt door de jaarplanning. Actiepunten zijn afgehandeld/ in 
behandeling. 
 
Conceptagenda aanstaande raadsvergadering 26 februari 2019 
De agenda is akkoord. Motie over Beveland van HOP kan er af. 
Voorstel is om op 10 juli (in plaats van 9 juli) de laatste 
raadsvergadering voor de vakantie te houden.  
Afgesproken wordt om het Presidium te verplaatsen van 9 naar 10 juli. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

05. Evaluatie vorige raad d.d. 26 februari 2019  
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Commissie Stad en Ruimte d.d. 5 maart 2019 is vanwege technische 
problemen niet doorgegaan. De onderwerpen komen vanavond aan de 
ode in de commissie Mens en Samenleving. 
 
De heer Feelders: S en R d.d. 12/2 in zake GGD : vragen en 
antwoorden waren teleurstellend: dit verdient voor volgend jaar een 
betere voorbereiding. Er was een minimale vertegenwoordiging vanuit 
college en organisatie. 
 
Invulling data ‘overige’, opgenomen in vergaderschema 
Uitnodiging voor de raadsleden ontvangen van – is hiervoor 
belangstelling? 
- GR Regeling Werkvoorzieningsschap NK -  mogelijkheid tot 
rondleiding op locatie/informatief programma/eventueel samen met 
raadsleden alle deelnemende gemeenten. Hiervoor is niet echt 
belangstelling 
- HVC voor een werkbezoek - 's avond of zaterdag dan beperkt het 
werkbezoek zich tot de afvalenergiecentrales. Ook hiervoor is niet echt 
belangstelling. 
- A. Groot, voorzitter van Blosse, hij wil de raadsleden graag 
informeren over een door hen nieuw te bouwen kindcentrum in De 
Draai. De gemeenteraad wordt binnenkort gevraagd daar een budget 
voor beschikbaar te stellen. Het Presidium wil een presentatie van 
maximaal 30 minunten inclusief de mogelijkheid tot het stellen van 
vragen. De presentatie zal gepland worden voor de vergadering van de 
commissie Stad en Ruimte.. 
Hierop wordt teruggekomen in het vooroverleg dat met de  
commissievoorzitters plaatsvindt. 
 

 

07.  
 
 
 
08. 
 
 
 
 
 
 
 
 
09. 

Procesvoorstel wijze van afhandelen moties Jongeren-
gemeenteraad 
Het Presidium gaat akkoord met het voorstel. 
 
Rondvraag 

 Dit is de laatste vergadering die de griffier als griffier bijwoont; dat 
geldt ook voor de raadsvergadering d.d. 26 maart aanstaande.  

 De heer Hoekstra geeft aan dat n.a.v. de raadsinformatiebrief over  
RES de VVD graag uitgebreider op dit onderwerp wil ingaan 
bijvoorbeeld in een BOT-overleg.  Het college zal gevraagd worden 
over dit thema een sessie voor te bereiden.  

 
Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 19.45 uur 
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  ------------------------------------------------------------------------------------------ 
 Spaaragenda 

- Is er behoefte aan een extra beveiligingsstap van GO-app?  Cie. M&S 
 -   Emailadressen voor raadsleden     december 
 -   Evalueren raadspagina’s       november  


